

Circular

All accredited private health service providers
and qualified insurance companies

Subject: Amendment of Article No. (93)

تعميم

لكافة مقدمي خدمات الرعاية الصحية
المعتمدين في القطاع الخاص والشركات المؤهلة

الموضوع: تعديل المادة (93)

Based on the Council's objectives to enable the health service providers and health insurance companies to raise the level of their services and maintain flexibility, justice, and transparency in transactions among parties to the insurance relationship, and with reference to the Council of Ministers' Resolution No. (1795), dated 10/21/1442 AH., based on the Council of Cooperative Health Insurance's approval at its Session No. (114) held on Sunday 09/02/1442 AH. to amend Article No. (93) of the Executive Regulations of the Cooperative Health Insurance Law promulgated by the Council of Ministers' Resolution No. (9/35/1/Z), dated 04/13/1435 AH.,

The Secretariat General of the Council of Cooperative Health Insurance would like to inform you of the amendment of Article No. (93) of the Executive Regulations, so as to read as follows:
Article 93: "The insurance company shall fulfill its obligation to provide the interests of the policy by concluding direct health contracts with service providers accredited by the Council or through contracts between the claim management companies and the service providers on behalf of the insurance company, without prejudice to the insurance company's liability vis-à-vis the service providers".

انطلاقاً من أهداف المجلس الاستراتيجية في تمكين مقدمي الخدمة الصحية وشركات التأمين الصحي من رفع مستوى خدماتهم والمحافظة على المرونة والعدالة والشفافية في التعاملات بين أطراف العلاقة التأمينية، وإشارة إلى القرار الوزاري رقم (1795) بتاريخ 1442/10/21هـ المبني إلى اعتماد مجلس الضمان الصحي في جلسته رقم (114) يوم الأحد بتاريخ 1442/09/02هـ تعديل المادة (93) من اللائحة التنفيذية لنظام الضمان الصحي التعاوني الصادرة بالقرار الوزاري رقم (9/35/1/ض) وتاريخ 1435/4/13هـ.

عليه فإن الأمانة العامة لمجلس الضمان الصحي التعاوني تود أن تُشعركم بتعديل المادة 93 من اللائحة التنفيذية لتكون بالنص التالي:

المادة الثالثة والتسعون: "تقوم شركة التأمين في سبيل الوفاء بالتزاماتها نحو توفير منافع الوثيقة بإبرام عقود خدمات صحية مباشرة مع مقدمي خدمة معتمدين من المجلس، أو من خلال تعاقد شركات إدارة المطالبات مع مقدمي الخدمة نيابة عن شركة التأمين، دون الإخلال بمسؤولية شركة التأمين القانونية بمواجهة مقدمي الخدمة".